
Rada Miejska 

w Nowym Mieście Lubawskim 

P R O TO K Ó L  Nr XXXVI/2017 

z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 21 listopada 

2017 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:20. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 14 radnych. 

( Lista obecności radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu). 

 ( Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. Nr 2 do protokołu). 

Ponadto w  posiedzeniu uczestniczyli: 

- Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego - Józef Blank 

- Zastępca Burmistrza Miasta - Krzysztof Widźgowski 

- Skarbnik Miasta - Wioletta Chętnicka 

- Kierownik Referatu Inwestycji i Mienia Komunalnego - Damian Artuszewski 

- Adwokat -Tomasz Kwiatkowski 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Seniorów - Lech Bober 

- Przedstawiciele Młodzieżowej Rady Miasta - Kamil Abramowski, Michał                        

Gołdon 

- Pracownicy Urzędu Miejskiego – Dorota Osińska, Marzenna Klimek, Dariusz  

                                                         Sobaszkiewicz 

Porządek obrad: 

1.Otwarcie sesji 

-stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta           Lubawskiego. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Nowe Miasto Lubawskie na lata 2017-2035. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 

2017 rok.     

9. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej  3 lat w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Miejskiej Nowe 

Miasto Lubawskie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Jana Pawła II w Nowym Mieście Lubawskim w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową Nr 1 im. Jana Pawła II w Nowym Mieście Lubawskim. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Janusza Korczaka w Nowym Mieście Lubawskim w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 2 im. Janusza Korczaka w Nowym Mieście Lubawskim. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Gimnazjum 

im. Filomatów  Nowomiejskich w Nowym Mieście Lubawskim w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową Nr 3 im. Filomatów Nowomiejskich w Nowym Mieście Lubawskim. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej Nr 3 im. Filomatów 

Nowomiejskich w Nowym Mieście Lubawskim. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ”Programu współpracy Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2018”. 

15. Informacja o oświadczeniach majątkowych. 

16. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

17. Zakończenie sesji. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad.pkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja dokonał otwarcia XXXVI sesji Rady 

Miejskiej stwierdzając na podstawie listy obecności, że jest odpowiednie guorum do odbycia 

posiedzenia, a więc obrady są prawomocne. 
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Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja na sekretarza obrad zaproponował radnego – 

Jarosława Oelberga, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie w 

obecności 14 radnych wybrała radnego- Jarosława Oelberga na sekretarza obrad. 

Ad. pkt 3 

Rada Miejska nie wniosła zmian w porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja przedstawił porządek obrad XXXVI sesji 

Rady Miejskiej. 

Ad. pkt 4 

Protokół z XXXV sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w pok. Nr 36 Urzędu 

Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 

Sekretarz obrad poprzedniej sesji- radny Andrzej Nadolski nie zgłosił uwag do protokołu. 

Pozostali radni również nie wnieśli uwag do protokołu. Protokół z XXXV sesji Rady 

Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie w obecności 14 radnych. 

Ad. pkt 5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego –Józef Blank przedstawił sprawozdanie z 

działalności międzysesyjnej w zakresie bieżącej działalności Burmistrza. 

W dyskusji głos zabierali: 

Radny – Andrzej Nadolski 

Poinformował, że na spotkaniu w Waplewie p. Burmistrz, jako jeden z kilku burmistrzów 

naszego województwa, otrzymał wyróżnienie w związku z Jubileuszem 120-lecia Rodzinnych 

Ogrodów Działkowych na Warmii i Mazurach. 
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Radny – Jarosław Oelberg 

- zapytał jaka jest perspektywa robót w zakresie rewitalizacji miasta w świetle spotkania w 

Olsztynie, związanego z harmonogramem rewitalizacji, 

- zapytał czy w związku z budową ścieżki rowerowej wiadukt przy ul. Narutowicza zostanie 

zdemontowany. 

Kierownik Referatu Inwestycji i Mienia Komunalnego – Damian Artuszewski 

- Harmonogram realizacji projektów rewitalizacyjnych, które są w przygotowaniu na etapie 

dokumentacji projektowej- rynek nowomiejski i dawny Kościół Ewangelicki są przewidziane 

do rozpoczęcia jeśli chodzi o organizację robót budowlanych w II połowie przyszłego roku, a 

zakończenie na dzień dzisiejszy mamy zapisane w umowie z województwem  do 2019 r., 

odpowiednio połowa 2019 r. i koniec 2019 r. W związku z tym, że widzimy, iż na etapie 

projektowania  pojawiają się zagrożenia z dochowaniem tych terminów chcemy uzyskać 

zgodę na ich przesunięcie o jeden rok do 2020 r. Jest to takie podejście ostrożnościowe, gdyż 

jest dużo robót ziemnych, są uzgodnienia z konserwatorem zabytków związane  z badaniami 

archeologicznymi czy badaniami  dotyczącymi elementów malowideł wewnątrz Kościoła. 

Także jest to bardzo złożona inwestycja. Wymagana jest również budowa nowej trafostacji ze 

strony Energa Oświetlenia  sp. z o.o., co zapewni odpowiednią moc  zasilania energetycznego 

na potrzeby zagospodarowania nowego rynku z perspektywą na kolejne lata. 

- Projekt budowy ścieżki rowerowej nie obejmuje rozbiórki wiaduktu, który w dalszym ciągu 

jest własnością PKP. Jest obiektem zlokalizowanym w pasie drogi wojewódzkiej. Bez 

względu na okres przygotowania projektu dokumentacja projektowa nie może obejmować 

tego obiektu. Zaprojektowana na dziś ścieżka rowerowa wchodzi w ul. Zatorze, dalej można 

skorzystać z istniejącego przejścia dla pieszych, aby bezpiecznie pokonać ul. Narutowicza i 

spowrotem  ścieżką przez park miejski. 

Radny – Marcin Deja 

Zapytał odnośnie pogotowia przeciwpowodziowego czy są jakieś informacje na temat 

zalewania. 
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Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Józef Blank 

Wyjaśnił, że przekroczony jest stan alarmowy. Woda, która była na targowisku miejskim i na 

ul. Szkolnej podniosła się wypływając przez studzienki, które są tam zlokalizowane, a nie 

była konsekwencja awarii. Monitorowaliśmy sytuację przy ul. Tysiąclecia. Przy ul. 

Ogrodowej dostarczyliśmy worki i piasek. To były jedyne sytuacje, które występowały. Inny 

problem był przy ul. Storczykowej i Magnoliowej, ponieważ osiedle położone jest na górce, 

niezagospodarowane  jeszcze na tyle, że woda spływa po terenie do dołu, z którego MPGK 

wozem asenizacyjnym wywoziła wodę. 

W wyniku dyskusji sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę. 

Ad. pkt 6 

Radni nie złożyli na sesji w formie pisemnej interpelacji. 

Radni wnieśli ustnie zapytania: 

Radny – Adam Straus 

Zapytał dlaczego Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej nie prowadzi dożywiania. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Józef Blank 

Zwrócił się do radnego o doprecyzowanie co radny rozumie poprzez dożywianie. 

Radny – Adam Straus 

Wyjaśnił, że chodzi o takie produkty żywnościowe jak konserwy i inne.  

Radny – Marcin Deja 

Zapytał czy miasto posiada informacje na temat remontu nawierzchni ul. Grunwaldzkiej. Czy 

wykonawca przedkłada informacje dotyczące czasokresu realizacji inwestycji. Znajdują się 

tam duże uskoki, natomiast brak ograniczenia prędkości. 

Ad. pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie na lata 2017-2035. 
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Rada Miejska jednomyślnie w obecności 14 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXVI/223/2017 – stanowi zał. Nr 4 do protokołu. 

Ad. pkt 8 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – Jarosław Oelberg przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2017 r. 

W dyskusji głos zabierali: 

Radny – Marcin Deja 

W związku z otrzymanymi wpływami z kar za korzystanie  ze środowiska na kwotę 761 zł. w 

kontekście smogu zapytał czy jest możliwość techniczna i finansowa, aby zakupić detektor i 

wpiąć go w sieć, aby mieszkańcy mogli wczytywać za pomocą Internetu informacje w tym 

zakresie. Smog jest poważnym problemem dla naszego miasta, które jest położone w niecce. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Józef Blank 

To jest trudny problem. Wiemy, że powietrze nie jest dzisiaj jeszcze czyste. Zaczynamy 

przymierzać się do tego tematu. Na posiedzeniach komisji mówiliśmy o dopłatach do niskiej 

emisji. Myślę, że po jakimś czasie funkcjonowania tego programu możemy przymierzyć się 

do tego co p. Przewodniczący mówi. Natomiast nie wiem czy dzisiaj, kiedy nie 

podejmowaliśmy jeszcze działań wspierających mieszkańców, byłoby to właściwie odebrane. 

Radny- Marcin Deja 

Wyjaśnił, że chodzi o zwykłe działania profilaktyczne. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Józef Blank 

Temat jest do rozważenia. 

 Z kolei Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja poddał pod glosowanie projekt 

uchwały w powyższej  sprawie. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 14 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 
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Uchwała Nr XXXVI/224/2017 – stanowi zał. Nr 5 do protokołu. 

Ad. pkt 9 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej-Krzysztof Hoppe 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej  3 lat w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 14 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXVI/225/2017 – stanowi zał. Nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt 10 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej-Zbigniew 

Ewertowski przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej Nr 1 im. Jana Pawła II w Nowym Mieście Lubawskim w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową Nr 1 im. Jana Pawła II w Nowym Mieście Lubawskim. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 14 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXVI/226/2017 – stanowi zał. Nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt 11 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej-Zbigniew 

Ewertowski przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej Nr 2 im. Janusza Korczaka w Nowym Mieście Lubawskim w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową Nr 2 im. Janusza Korczaka w Nowym Mieście Lubawskim. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 14 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXVI/227/2017 – stanowi zał. Nr 8 do protokołu. 
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Ad. pkt 12 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej-Zbigniew 

Ewertowski przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Gimnazjum im. 

Filomatów  Nowomiejskich w Nowym Mieście Lubawskim w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową Nr 3 im. Filomatów Nowomiejskich w Nowym Mieście Lubawskim. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 14 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXVI/228/2017 – stanowi zał. Nr 9 do protokołu. 

Ad. pkt 13 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej-Zbigniew 

Ewertowski przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie  nadania statutu Szkole Podstawowej Nr 3 im. Filomatów Nowomiejskich 

w Nowym Mieście Lubawskim. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 14 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXVI/229/2017 – stanowi zał. Nr 10 do protokołu. 

Ad. pkt 14 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ”Programu współpracy Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2018”. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 14 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXVI/230/2017 – stanowi zał. Nr 11 do protokołu. 

Ad. pkt 15 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja odczytał pisma: 
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- Naczelnika Urzędu Skarbowego, 

- Przewodniczącego Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, 

- Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego, 

skierowane do Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie oświadczeń 

majątkowych za rok 2016. Pisma stanowią zał. nr 12-14 do protokołu. 

Ad. pkt 16 

Odpowiedzi na zapytania radnych udzielili: 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Józef Blank 

Jeśli chodzi o drogę krajową - ulice Grunwaldzką Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i 

Autostrad nie ma obowiązku, ale też nie informuje nas o prowadzonych pracach na drodze 

krajowej. Natomiast zwrócę się z zapytaniem do dyrektora, żeby udzielił informacji kiedy 

planują położyć warstwę ścieralną, a gdyby to miało się przedłużać, to poproszę  o 

ewentualne łagodniejsze wyfrezowanie tego tzw. uskoku. Z informacji, którą mam występują 

bardzo duże opóźnienia w realizacji wszystkich inwestycji drogowych. Jest to spowodowane 

warunkami atmosferycznymi, czyli licznymi opadami deszczu. Liczy się w tej chwili, że jest 

to około 45 dni roboczych. Być może jest to tym spowodowane, ale nie chcę usprawiedliwiać. 

Jutro zwrócę się z takim zapytaniem. 

Radny- Marcin Deja 

Należy rozważyć wprowadzenie ograniczenia prędkości, co przeważnie spotyka się w 

praktyce. 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Elżbieta Rogowska 

Odnośnie dożywiania, rozumiem , że chodzi o program PAED, tj. program dostarczania 

żywności dla najuboższej ludności Unii Europejskiej. Po pierwsze program jest skierowany 

do organizacji pozarządowych, a nie do Ośrodka. Rola MOPS miała się ograniczać wyłącznie 

do tego, aby ustalić czy dana osoba czy rodzina kwalifikuje się do otrzymania takiej 

żywności. Jeśli chodzi o stowarzyszenia w naszym powiecie, bo to dotyczy całego naszego 

powiatu, nie znalazła się żadna organizacja, która by na siebie taki ciężar wzięła i zajęła się 

dystrybucją tej żywności. Tym bardziej, że to jest program, który różni się od wcześniejszego, 
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bo jest to program w którym żywność jest całorocznie dostarczana. Także praktycznie to jest 

jak otwarcie sklepu. Musiałby być ktoś zatrudniony kto by się tym zajął. To jest druga 

sprawa. Po jakimś czasie organizacje zaczęły od tego odchodzić, więc się delikatnie narzuciło 

ośrodkom na zasadzie, że w wyjątkowej sytuacji to ośrodek pomocy społecznej może przejąć 

tymczasowo, ale na bardzo krótki okres, lecz wiadomo, że to było zakamuflowane. Ale nie to 

jest najważniejsze. Z p. Burmistrzem od kilku miesięcy staraliśmy się, ale nie ma gdzie 

żywności wydawać. Nie odbywa się to bezkosztowo, bezkosztowo jest dla organizacji. I o to 

kłócimy się od kilku miesięcy. Sprawy nie są do końca wyjaśnione, bo to odbywa się przez 

Bank Żywności w Olsztynie.  Nie zgadzamy się, gdyż uważam, że jako ośrodek, gmina nie 

możemy dotować federacji, stowarzyszenia. Nie do końca jest to jasne. Mamy jedną 

interpretację z ministerstwa, która popiera nasze stanowisko, natomiast Bank Żywności 

mówi, że mamy widocznie zyski. Są więc dwie różne opinie prawne. Nieoficjalnie mogę 

powiedzieć, że p. Borowski prezes Banku Żywności będzie ubiegał się o spotkanie z p. 

Burmistrzem , żeby wyjaśnić, porównać te interpretacje zarówno ministerialną jak i ich i 

wtedy trzeba będzie prawdopodobnie dojść do konsensusu pod względem finansowym i 

pomieszczeń. Dotyczy to gminy wiejskiej i miejskiej Nowe Miasto Lubawskie, Kurzętnika, 

Grodziczna i naszego powiatu. To nie jest taka prosta sprawa. Mieliśmy jedną propozycję, 

która ewentualnie odpowiadałaby, ale czynsz wyniósłby 5 tys. zł. miesięcznie z budżetu. 

Inaczej są traktowane organizacje, a inaczej samorząd. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Józef Blank 

Jest jeszcze jeden bardzo ważny aspekt społeczny. My wymuszamy na MOPSie przez kilka 

lat organizację wydawania żywności a okazało się, że w każdym miejscu tylko raz udało się 

zorganizować taką akcję. Właściciele nieruchomości nie godzili się, żeby kolejny raz 

przyjmować. Mieliśmy wynajęty opuszczony sklep spożywczy, MOSiR, pomieszczenia 

MPGK, wynajęty stary młyn od państwa Rzemińskich. To nie jest taka prosta sprawa, 

ponieważ tam trzeba zapewnić warunki przechowywania całorocznego tych produktów, 

zabezpieczyć przed gryzoniami i wreszcie utrzymanie porządku, gdyż musimy wiedzieć do 

jakiej grupy społecznej te produkty trafiają. Często są rozrzucone po terenie lub wrzucane do 

koszy na śmieci. W związku z tym udzielanie pomocy mieszkańcom nie jest takie proste. Nie 

wszyscy chcą pomocy, a niektórzy chcą na tym, przepraszam za słowo, ale  zrobić po prostu 

biznes. We własnym zakresie nie posiadamy pomieszczeń, ani w naszych jednostkach, ani w 

zasobie komunalnym, takich w których moglibyśmy wydawanie żywności przeprowadzić. 

Oprócz tego sprawa kosztów i jednocześnie wykonywanie zadania za organizacje 
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pozarządowe powoduje, że na dzisiaj sytuacja jest taka, że nie tylko my, ale kilka innych 

gmin nie podjęła tematu z różnych względów. Myślę, że to będzie trudne, oczywiście 

spotkam się z p. Borowskim prezesem Banku Żywności. Jeśli będą partycypować w kosztach 

w utrzymaniu wydawania żywności, to ewentualnie będziemy zwracać się jeszcze do innych 

osób, które posiadają pomieszczenia, ale to nie jest łatwe. Pomieszczenia muszą być 

zabezpieczone przed gryzoniami, muszą być zachowane warunki sanitarne, zapewniony 

dojazd tira i pewna ilość osób musi się zmieścić w pomieszczeniu, które ponadto nie może 

być usytuowane bezpośrednio przy ulicy. Będziemy w tej sprawie rozmawiać, ale na dziś jest 

to problem. 

Radna – Lilia Karczyńska 

Kilka lat temu przy ul. Klonowej u Państwa Brockich był  punkt wydawania żywności. 

Obserwowałam kilka razy co się tam działo i od tej pory jestem przeciwna jakimkolwiek 

bankom żywności, dlatego że produkty były wyrzucane do pojemników, przez płoty na 

posesje. Tym bardziej, że teraz nie ma ludzi ubogich od czasu kiedy wprowadzono program 

500+. Jeżeliby Urząd Miejski miał płacić , to ja byłabym przeciwna temu programowi. 

Przewodniczący Miejskiej Rady Seniorów – Lech Bober 

Zapytał czy może otrzymać uchwałę Rady Miejskiej w sprawie ”Programu współpracy 

Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2018” wraz z 

załącznikiem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja 

Wyjaśnił, że każdą uchwałę otrzymać można w Biurze Rady. 

Na zakończenie sesji Katarzyna Olęcka – Dyrektor Miejskiego Centrum Kultury 

podziękowała radnym za zaangażowanie i współpracę, a w szczególności za wsparcie 

finansowe X Międzywojewódzkiego Festiwalu Piosenki i Pieśni Patriotycznej, dzięki 

któremu możliwy był  zakup nagród i upominków dla laureatów konkursu. 

Ad.pkt 17 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad  Przewodniczący Rady Miejskiej-Marcin Deja 

zamknął obrady XXXVI sesji Rady Miejskiej. 
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Sekretarz obrad:                                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej                                      

Jarosław Oelberg                                                                                Marcin Deja 

 

 


